
Beslutningsreferat 

Deltagere: 
Jørn, Michael, Anja, Leif 

Ref. Leif Christensen 
Teglholmen  3. november 2014 

Næste bestyrelsesmøde:  

Dagsorden 
1. Godkendelse af sidste referat 
2. Evt. 

Referat           Ikke  Afsluttet 

1. Sidste referat godkendt

2.

Stier ved de enkelte blokke på øen. 
Der blev delt 2 udkast ud, og disse forslag drøftet.

Der var forslag til et 3. udkast, hvor stierne føres direkte ind langs med blokkene, og 
hvor de nuværende ramper evt. vendes og genbruges som en del af stien - hvis muligt.

Vi går ind for forslag 3 med forslag 2 som 2. prioritet.

Michael tager det med på mødet i EF.

x

3.
Overskud i regnskabet.
Jørn ringer Jeanne for flere detaljer om, hvordan vores overskud administreres og evt. 
påvirker den kommende huslejeændring.

x

4. Legeplads.
Anlæggelsen forventes at starte 4. november 2014. x

5.

Skal suppleanter deltage i bestyrelsesmøder.
Jørn foreslår, at suppleanter ikke deltager i bestyrelsesmøder.
Punktet blev drøftet, og der er forskellige holdninger.
Punktet tages op på senere dagsorden, da det ikke kan besluttes under eventuelt.
Vi checker, om der står noget i forretningsordenen angående emnet.

x

6.
Reglement for fælleshus.
Reglementet for fælleshuset skal gennemgås og evt. rettes til.
Dette punkt tages op på senere dagsorden.

x

7. Husorden for fællesområdet.
Vores ændringsforslag til ovennævnte er fremsendt.

8.

Punkter til EF’s møde.
Michael har fremsendt en del punkter til EF’s kommende møde - bl.a.: Hegn mellem 
naboer, bortfræsning af sti, opsætning af husnumre, kørsel indenfor pullerter, 
storskralds muligheder, stormflods sikring, sandkasse flytning til legeplads, skiltning ved 
“vores” fællesarealer, fællesarealer på den grønne kile.



9.
Mangler i fælleshuset.
Michael har lavet detaljeret optælling og bestillingsliste, der gives til Erik B., som sørger 
for bestilling.

x

10. Cykelskure ved blok 5 og 6.
På et senere møde skal vi have drøftet, om der skal etableres overdækkede cykelhuse. x

11. Til orientering:
Anja har ønsket indtil afdelingsmødet at være “passivt” bestyrelsesmedlem.


